
Stretnutie bývalých 
tatrovákov z nášho 
mesta a z Kopřivnice 
bolo prvé o� ciálne 
a v gescii mesta Bánovce 
nad Bebravou. Podľa 
prísľubu vedenia mesta 
bol to iba prvý krok 
k ďalším možným 
aktivitám. Tou 
ďalšou bude odvetná 
návšteva Bánovčanov 
v Kopřivnici... Veríme, 
že záujem bude 
aspoň taký, aký bol 
u moravských priateľov, 
lebo podľa vyjadrenia 
vedúcej kopřivnickej  
„výpravy“  prvý autobus  
zaplnili hneď, za jednu 
hodinu...
Po peknej akcii 
v školskej jedálni 
v bývalom tatrováckom 
učilišti ostali vo vzduchu 
visieť viaceré otázky: 
Prečo doteraz stretnutie 
všetkých tatrovákov, 
aspoň tých bánovských, 
nezorganizovali bývalí 
„funkcionári“ fabriky? 
Necítili potrebu dávať 
dohromady veľkú rodinu 
bývalých tatrovákov? 
Ani tých, ktorí tu prežili 
celý svoj život? 
Muselo to za nich urobiť 
mesto...

 Alena Borszéková
 šéfredaktorka
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Bánovčania, 
navrhnite 
osobnosti mesta 
na ocenenie 
do 30. septembra

Polícia upozorňuje 
na podvody 
páchané 
na senioroch

Bánovčanka 
Monika Sanyová 
s výnimočným 
prínosom pre 
vodičov i cestárov

785. 
výročie prvej písomnej 

zmienky mesta 

Bánovce
nad Bebravou

Prvé stretnutie Tatra seniorov z Kopřivnice a Bánoviec nad Bebravou

K šesťdesiatemu výročiu spolupráce

História bánovskej 
Tatry sa začala písať už 
v  roku 1949. Boli to vôbec 
prvé automobilové závody 
na Slovensku. Keď sa budo-
vali, mala to byť pobočka 
Škodových závodov, nako-
niec z  rozhodnutia vlády 
to bol od augusta 1951 
pobočný závod národného 
podniku Závody K.J Voro-
šilova Dubnice nad Váhom. 
Citujeme z  monografie 
mesta: „Dňa 28. októbra 
1951 bola v  novovybudo-
vanom závode slávnostne 
spustená výroba. Táto 
udalosť mala pre Bánovce 

a  ich okolie veľký význam. 
Konečne bola práca doma 
a možnosť stáleho zárobku. 
Pre mesto bol rok 1951 
rokom jedna a  bez zveli-
čenia možno povedať, že 
s rozvojom fabriky sa počas 
ďalších desaťročí rozvíjalo 
i mesto... Až do jesene 1957 
zápasil závod s nedostatkom 
stabilného výrobného 
programu. Kroky vedenia 
na získanie perspektívneho 
programu boli korunované 
úspechom, keď národný 
podnik Tatra Kopřivnice 
hľadal potrebné výrobné 
kapacity pre rozšírenie 

výroby nákladných auto-
mobilov žiadaných doma 
i  za hranicami. Pričlenenie 
sa uskutočnilo 1.1. 1958. 
Vstupom do zväzku Tatry 
dostal závod do vienka 
výrobu ťahača a prvé ťahače 
boli vyrobené už v  apríli 
1958...“ Boom prežívala 
fabrika v  70-tych rokoch. 
Vďaka nej sa v Bánovciach 
zdvojnásobil počet oby-
vateľov, počet činžiakov, 
škôl i celá infraštruktúra 
a občianska vybavenosť.

Takže na jeseň roku 
1957, presne pred šesťdesia-
timi rokmi sa začala spo-

lupráca tatrovákov medzi 
Bánovcami a Kopřivnicou. 
Minulý týždeň sa jedáleň 
bývalého tatrováckeho 
učilišťa, dnes Strednej 
odbornej školy strojníckej, 
stala miestom takmer dvoj-
hodinového spomínania o 
oboch fabrikách, o spolu-
práci a o doterajších pria-
teľstvách. Kopřivničania 
prišli do Bánoviec pod 
organizátorskou taktovkou 
Pavly Zrunkovej z  odboru 
sociálnych vecí a  zdravot-
níctva mesta Kopřivnice, 
ktorá sa za hostí aj priho-
vorila. Okrem zástupcu 

primátora Petra Bulíka, 
ktorý stretnutie tatrovákov 
manažoval zo strany nášho 
mesta, pozdravil účast-
níkov stretávky aj primátor 
Marián Chovanec. Chvíle 
pri dobrom obede im sprí-
jemňovala nielen mladistvá 
obsluha študentov v odbore 
čašník, ale spevom a har-
monikou skupina seniorov 
z Dolných Ozoroviec. 

Pekná akcia zanechala 
však aj viacero „poučných“ 
zistení. Prvé to, že bánov-
ských domácich tatrovákov 
prišlo o polovicu menej... 

Pokračovanie na 3. strane >>

Č erstvo obnovená dlhoročná 
spolupráca s moravskou 

Kopřivnicou nabrala na 
obrátkach! Minulý týždeň do 
nášho mesta zavítala takmer 
stovka bývalých zamestnancov 
Tatra Kopřivnice, aby si prezreli 
bývalý výrobný areál bánovskej 
Tatry a aby sa stretli s našimi 
tatrovákmi. 

Foto:  Pavla Zrunková
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Voľ ba primátora mesta Bánovce 2018
Pred nami sú voľby do vyšších územných celkov. Posledný raz sa konajú rok pred 

komunálnymi voľbami a prvý raz bude funkčné obdobie novozvolených poslancov 
päť rokov. Štát sa rozhodol šetriť, a tak zlúčil obe voľby do jedného dátumu. Prečo 
o tom píšem? V minulosti bolo dobrým zvykom a nie je tomu inak ani tentokrát, 
že jednotlivé politické strany a nezávislí kandidáti „využívajú“ voľby do VÚC ako 
možnosť, „otestovať“ si svojich kandidátov a nezávislé osobnosti, i samých seba 
v očiach verejnosti. Čo iné ak nie voľby ukážu a naznačia jednotlivým kandidátom, 
aký majú politický „výtlak“. Je to lacnejší spôsob, ako sa dostať k relevantným 
číslam bez nutnosti zaplatiť si volebný prieskum. Aj pán primátor potrebuje zistiť, 
ako je vnímaný občanmi mesta po siedmich rokoch v úrade. 
Ja sám viem o šiestich kandidátoch, ktorí takto uvažujú. Preto 
občania mesta pozorne vyberajte zo zoznamu kandidátov, 
ktorí budú mať pri svojom mene uvedený trvalý pobyt Bánovce 
nad Bebravou, pretože „výber“ primátora mesta Bánovce 2018 
sa začína voľbou už 4. novembra 2017. 

 Ján Kšiňan

info, inzercia2

Platená inzercia

Voľ by do VÚC sa blížia!
Využite možnosť prezentácie

Voľ by do samosprávnych 
krajov budú 4. novembra 2017, 
využite možnosť na prezentáciu! 
Všetkým kandidátom vo voľbách 
do orgánov samosprávnych krajov 
ponúkame možnosť prezentácie 
v  Bánovských novinách. Využite 

šancu a  oslovte svojich voličov 
prostredníct vom loká lneho 
týždenníka! 

Viac informácií nájdete na 
www.kulturabn.sk/televizia-a-
-noviny/reklama-u-nas alebo na 
telefónnom čísle 0948 602 422. (r)

Mesto Bánovce n. B. zverejňuje zámery:

Jubilejný XX. Memoriál Vojtecha Pecháňa
Stretnutie „starých“ Bánovčanov

Výnimočných ľudí hľadá aj 
Trenčiansky samosprávny kraj

 Nájom časti pozemku 
z  dôvodu hodného osobit-
ného zreteľa medzi mestom 
Bánovce n. B. ako prenajíma-
teľom a Emíliou Danišovou, 
Mila Urbana 1032/7, 957 
01  Bánovce nad Bebravou, 
Filipom Danišom, Vystrkov 
1147/1, 957 01  Bánovce nad 
Bebravou, ako nájomcami.
 Ponuka na nájom neby-
tového priestoru v  budove 
Domu služieb na Námestí Ľ. 

Štúra súp. č. 6 v Bánovciach 
nad Bebravou. Ide o  neby-
tový priestor nachádzajúci 
sa na prízemí s  výmerou  
16,34 m2. 
 Ponuka na nájom neby-
tového priestoru v  budove 
Domu služieb  na Námestí  Ľ. 
Štúra súp. č. 6 v Bánovciach 
nad Bebravou. Ide o  neby-
tový priestor nachádzajúci 
sa na 1. nadzemnom podlaží  
s výmerou 134,30 m2. 

 Nájom častí pozemkov 
z  dôvodu hodného osobit-
ného zreteľa medzi mestom 
Bánovce n. B. ako prena-
jímateľom a  spoločnosťou 
GRYF media s.r.o., Pažite 
56, 010 09 Žilina, IČO: 
36382884, ako nájomcom.

Bližšie informácie 
o  všetkých štyroch záme-
roch získate na www.
banovce.sk

Občianske združenie 
Vojtecha Pecháňa v  spo-
lupráci s  mestom Bánovce 
nad Bebravou vás pozývajú 
v  sobotu 30. septembra 
2017 na jubilejný XX. 

ročník Memoriálu Vojtecha 
Pecháňa a stretnutie Bánov-
čanov. Zraz účastníkov 
je o  8.30 h na Námestí 
Ľudovíta Štúra. Plánovaná 
je návšteva Trenčianskych 

Teplíc a  Rybníka pod 
Machnáčom, popoludní 
od 15.30 h kultúrnospolo-
čenský program v  Mest-
skom kultúrnom stredisku 
na Severe. 

Trenčiansky samo-
správ ny k raj  h ľad á 
v ý nimočné osobnost i 
a kolektívy z oblasti spolo-
čenského, hospodárskeho 
a kultúrneho života, ktorým 
udelí významné ocenenie. 
Návrhy na laureátov zasiela 
verejnosť, čas však má už 
len do konca septembra. 
Ľudí, ktorí sa zásadným 
spôsobom pričinili o rozvoj 
regiónu a jeho prezentáciu 
aj za hranicami kraja bude 
TSK po prvýkrát oceňovať 

Cenou predsedu TSK 
a  Cenou Zastupiteľstva 
TSK. Kraj už od  apríla 
tohto roku vyzýva verej-
nosť, aby využila možnosť 
posielať svoje návrhy na 
nomináciu výnimočných 
osobností,  ktorých životné 
dielo, ľudské zásluhy či pra-

covné úspechy významne 
ovplyvnili život v regióne. 
Predkladať návrhy na ude-
lenie verejných uznaní TSK 
je možné v písomnej podobe 
poštou na adresu veronika.
rezakova@tsk.sk, prípadne 
ich odovzdať osobne v sídle 
župy, nie však neskôr ako 
30. septembra 2017. Všetky 
potrebné informácie sú na 
www.tsk.sk, v sekcii Samo-
správa – verejné uznania.
 Tlačová správa TSK 
 (krátená)

Bánovčania, navrhnite 
osobnosti mesta na ocenenie!  

Valné zhromaždenie urbáru v Miezgovciach
Pozemkové spoločenstvo Bývalí  urbarialisti  Miezgovce pozýva podielnikov na 

valné zhromaždenie, ktoré sa bude konať  v sobotu 14. októbra 2017 o 14.00 h v KD 
v Miezgovciach, prezentácia začína o 13.30 h.

Vedenie mesta spoločne 
s  poslaneckým zborom 
pripravuje pri príležitosti 
785. výročia prvej písomnej 
zmienky o  Bánovciach 
nad Bebravou ocenenie 
osobností, ktoré sa mimo-
riadnym spôsobom zaslúžili 
o  rozvoj mesta. Primátor 
Marián Chovanec  zmysle 
Všeobecného záväzného 
nariadenia mesta 55/2003 čl. 
30. a 31. ocení  päť osobností.

Obraciame sa preto na 
verejnosť, ktorá v  zmysle 
uvedeného VZN môže tiež 

predložiť návrhy na udelenie 
ocenenia osobnostiam, ktoré 
sa obzvlášť významným 
spôsobom zaslúžili o rozvoj 
a zveľaďovanie mesta, 
ochranu jeho záujmov 
a šírenie jeho dobrého 
mena vo svete, alebo ktorí 
obohatili ľudské poznanie 
vynikajúcimi tvorivými 
činmi. Návrhy na udelenie 
ocenení môžete priniesť 
osobne alebo zaslať poštou 
v písomnej forme na adresu 
Mestského úradu (Nám. Ľ. 
Štúra 1/1,  957 01 Bánovce 

nad Bebravou), alebo poslať 
v  elektronickej podobe na 
adresu zastupca@banovce.
sk. Návrh na ocenenie 
nesmie byť podaný ano-
nymne a  musí obsahovať 
okrem mena a  priezviska 
osobnosti navrhnutej na 
ocenenie aj zdôvodnenie 
návrhu. Termín zaslania 
návrhov je do 30. septembra 
2017. Navrhnúť môžete aj 
osoby, ktoré už nežijú, oce-
nenie môže byť udelené aj in 
memoriam.

 Tlačová správa mesta
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Súťaž 
o najkrajšiu 
predzáhradku 
Mesto Bánovce nad 
Bebravou vyhlásilo súťaž 
Najkrajšia predzáhradka 
pred bytovým domom. 
Cieľom súťaže je skrášliť 
verejné priestranstvá 
pred bytovými domami 
kvetinovou výsadbou 
a zeleňou, podporiť 
a vyzdvihnúť prácu 
občanov, ktorí dbajú 
o estetický vzhľad 
a čistotu svojho najbliž-
šieho okolia, nakoľko 
svojimi aktivitami 
vytvárajú krajšie bývanie, 
aj zdravšie životné 
prostredie v meste. Súťaž 
je určená pre občanov, 
ktorí bývajú v bytových 
domoch na území mesta. 
V rámci nej sa počas 
úprav okolia bytových 
domov nesmú svojvoľne 
vysádzať ani presádzať 
stromy a kry. Sadiť sa 
môžu iba kvety a bylinky. 
Rastliny nesmú byť 
invázne, tzn. nepôvodné, 
ktoré sa nekontrolovane 
šíria a vytláčajú pôvodné 
rastliny. Súťaž prebieha 
do 30. septembra 2017. 
Viac informácií na www.
banovce.sk.   (MsÚ)

Oznamy 
mesta

Dokončenie z 1. strany >>

Prvé stretnutie Tatra seniorov z Kopřivnice a Bánoviec nad Bebravou

K šesťdesiatemu výročiu spolupráce

Školenia v rámci projektu, ktorý � nančne podporila Rada vlády SR pre prevenciu kriminality 

Ponuky preventívnych akcií pre školy

A druhé, o ktorom sa 
zmienili viacerí tatrováci 
aj pre médiá, že stretnutia 
sa začali organizovať dosť 
neskoro, keď už mnoho ľudí 
pomrelo... Tu však treba 
zdôrazniť, že stretávky 
bývalých tatrovákov, tých 
bánovských, sa začali 
organizovať už oveľa skôr. 
A to podľa oddelení. Z tých 
viacročných iniciátorov 
spomeňme Miroslava 
Kováčika, alebo Dušana 
Bartoňa, ktorý v roku 2016 
zorganizoval prvú stre-
távku zo  špeciálnej vojen-
skej výroby, ktorá skončila 
pred 24 rokmi.  Osobne 
aj jeden z moravských 
hostí, bývalý tatrovácky 
konštruktér, ktorý veľmi 
často chodil do Bánoviec, 
Dalibor Blažek, bol smutný 
z  toho, že sa  s veľa ľuďmi 
už nestretne, lebo pomreli. 

Bol však veľmi rád, že si 
mohol bánovský areál 
Tatry prezrieť, aj keď sa 
veľmi, veľmi zmenil a sídlia 
v ňom iné súkromné � rmy 
s  inými názvami, alebo 
s  inou výrobnou náplňou. 
Avšak ešte stále boli na 
minulotýždňovej „veľkej“ 
stretávke s  Kopřivnicou  
takí, ktorí  bánovskú 
Tatrovku prežili celú. Jej 
vznik, slávu a rozkvet, ale 
aj jej rozpad. Radi by sme 
si s nimi zaspomínali aj v 
redakcii osobne...

Úplne iná situácia je v 
Kopřivnici, kde sa vyrábajú 
automobily od roku 1897. 
Presne 120 rokov a darí sa 
im dodnes. Potvrdili to aj 
slová hostí z  Kopřivnice, 
Zatiaľ, čo ostatní českí 
výrobcovia ťažkých auto-
mobilov už neexistujú alebo 
boli pohltení úspešnejšími 
značkami, Tatra je stále tu. 

Ako jediná drží vztýčenú 
vlajku českej konštruktér-
skej školy. Tatra je najstaršia 
automobilka v  strednej 
Európe a  druhá najstaršia 
na svete. Prvé osobné 
vozidlo vyšlo z  výrobných 
hál v  Kopřivnici v  roku 
1897 a  prvé nákladné 
vozidlo v roku 1898. Vyrá-
bala historicky významné 
vozidlá s  uplatnením tam, 

kde iné neprešli. A v súčas-
nosti má Tatra Kopřivnice 
moderný výrobný program 
a jedinečné konštrukčné 
riešenia. 

V  Tatre Kopřivnici 
bolo zriadené aj technické 
múzeum s  vyše šesťde-
siatkou automobilov zo 
všetkých etáp výroby. 
Múzeum a moderné 
výrobné haly súčasného 

závodu sa môžu stať pre 
bývalých bánovských tat-
rovákov veľkým lákadlom 
k  návšteve. Podľa vyjad-
renia Petra Bulíka, mesto 
Bánovce nad Bebravou 
pripravuje „odvetné“ 
stretnutie. Všetko záleží od 
záujmu Bánovčanov. 

 Text a foto: 
 Alena Borszéková 

Mesto Bánovce nad 
Bebravou ponúka pre peda-
gógov, ktorí realizujú pri-
márnu prevenciu na školách, 
doplňujúce odborné školenie 
zamerané na drogovú pre-
venciu. Prioritne je určené 
tým, ktorí sa ho nemohli 
zúčastniť v uplynulom roku. 
Školenie bude realizované 
v  rámci projektu, ktorý 
finančne podporila Rada 
vlády SR pre prevenciu krimi-
nality. Záujemcovia sa môžu 
prihlásiť priamo u  koordi-
nátora prevencie kriminality 
na e-mail: miroslav.schle-
singer@banovce.sk V  tejto 
oblasti sa opäť počíta so spo-
luprácou s Metodicko-peda-
gogickým centrom Trenčín. 
Na uvedený mail už môžu 
základné a  materské školy 
nahlasovať svoje žiadosti 
o  termíny preventívnych 

akcií pre deti. Tento školský 
rok je opäť najaktívnejšou 
školou Gymnázium J. Jesen-
ského. Prednášky a  besedy 
na vybrané témy začali už 
tento týždeň. V rámci aktivít 
projektu je pripravený aj kurz 
sebaobrany pre dievčatá, 
ktorý môže byť realizovaný 
počas telesnej výchovy. Kurz 
pre školy bude prebiehať 
na základe poradovníka, 
tzn. škola, ktorá sa prihlási 
ako prvá, ho absolvuje 
prednostne. Až potom bude 
prebiehať na ostatných. 
Ďalšie aktivity zamerané na 
bezpečie obyvateľov, ktoré 
plánuje mesto v  rámci pro-
jektu zrealizovať, sú uvedené 
v tabuľke. Uskutočnia sa pod 
záštitou primátora Mariána 
Chovanca a  Rady vlády SR 
pre prevenciu kriminality.

 Tlačová správa mesta

Spoluorganizátori:

Odborné školenie pre pedagógov 
(drogová prevencia)

OZ- Spoločne proti kriminalite,
Metodicko-pedagogické centrum Trenčín

Odborné školenie pre pedagógov 
(prevencia kriminality)

OZ- Spoločne proti kriminalite,
Metodicko-pedagogické centrum Trenčín

Kurz sebaobrany pre školy 
(pre dievčatá II. stupňa ZŠ) OZ- Spoločne proti kriminalite

Preventívno-náučné programy 
zamerané na bezpečnosť detí 
zo základných škôl

OZ- Spoločne proti kriminalite

Preventívno-náučné programy pre 
študentov gymnázia OZ- Spoločne proti kriminalite

Odborné školenie pre členov 
Kynologického záchranného zboru SR

Kynologický záchranný zbor SR, 
OZ- Spoločne proti kriminalite

Odborný seminár zameraný na 
policajnú sebaobranu OZ- Spoločne proti kriminalite

Preventívno-náučné programy pre 
seniorov OZ- Spoločne proti kriminalite

Poďakovanie 
od Kopřivnice
Odozva od hostí 
z moravskej Kopřivnice 
nedala na seba 
dlho čakať. Takéto 
poďakovanie prišlo na 
adresu vedenia mesta, 
konkrétne zástupcu 
primátora Petra Bulíka, 
ktorý stretnutie za 
mesto organizoval:
 ...chcela by som veľmi 
pekne poďakovať za 
Vašu enormnú snahu 
vytvoriť pre stretnutie 
fantastickú atmosféru! 
Mali sme možnosť 
navštíviť závod, stretnúť 
sa nielen s vedením 
podniku, ale aj s pánom 
starostom, seniormi 
mesta. Je to veľmi dobre, 
že konečne nastala 
etapa, kedy aj Slovensko 
by sa stalo družobným 
mestom Kopřivnice. 
Veď sme najbližší 
susedia, máme spoločnú 
históriu. Tešíme sa na 
spoluprácu v ďalšom 
období. Pozdravujeme 
všetkých... 
 za Obec Slovákov 
 v Kopřivnici, z.s., 
 Anna Janíková
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 Čo viedlo absolventku 
bánovského gymnázia k 
štúdiu informatiky a infor-
mačných technológií ?
Vždy ma v škole bavila 
matematika a prírodovedné 
predmety. Vzťah k infor-
matike som si vybudovala 
v  bánovskom gymnáziu 
vďaka môjmu pedagógovi 
Igorovi Markovi. Po matu-
rite v  roku 2012 som sa 
rozhodla pre Fakultu infor-
matiky a informačných 

technológií na STU kvôli jej 
výborným hodnoteniam, a 
taktiež dopytu po absolven-
toch tejto fakulty na trhu 
práce.
 Ako hodnotíš roky štúdia 
na tejto vysokej škole?
Kvalita vzdelávania na 
fakulte je podľa môjho 
názoru na veľmi vysokej 
úrovni. Študenti sa neučia 
iba teóriu, väčšinu vecí si 
majú možnosť odskúšať 
aj prakticky, čo je oveľa 

zaujímavejšie. Štúdium na 
vysokej škole bolo náročné 
a vyžadovalo veľa úsilia a 
času.
 Študuje veľa dievčat tento 
odbor?
Každý rok je študentiek na 
našej fakulte viac, avšak 
stále je to veľmi nízke per-
cento zo všetkých študentov 
- chlapcov. Mnohé dievčatá 
sa možno obávajú štúdia 
na fakultách s technickým 
zameraním, keďže je ešte 
stále zaužívané, že technické 
odbory sú skôr doménou 
mužov. Taktiež ich môže 
odrádzať aj náročnosť štúdia, 

ktorá však je zvládnuteľná s 
vynaložením dostatočného 
úsilia.
 Aký je tvoj odkaz štu-
dentkám, ktoré majú vzťah k 
informatike?
Potenciálnym študentkám 
by som odkázala, aby sa 
nebáli to skúsiť, pokiaľ ich 
informatika a matematika 
baví a sú ochotné venovať 
štúdiu čas, nemajú sa čoho 
báť. Na trhu práce sú ženy 
žiadané rovnako ako aj muži.
 Získala si výnimočné 
ocenenie od dekanky 
tvojej fakulty profesorky 
Bielikovej...

Pochvalný list dekanky som 
dostala za, citujem - vynika-
júce študijné výsledky a pre-
zentovanie svojej záverečnej 
práce v médiách.
 V čom bola výnimočná?
Cieľom mojej záverečnej 
práce bolo vytvoriť algo-
ritmus, ktorý je schopný 
detegovať nerovnosti na 
vozovke s využitím mobil-
ného zariadenia. Myšlienka 
je využiť takýto algoritmus 
v existujúcich navigačných 
mobilných aplikáciách.  Je  
to inovácia, ktorá zatiaľ 
na trhu v takejto podobe 
neexistuje.

 Téma je maximálne aktu-
álna a využiteľná na sloven-
ských cestách. Čo konkrétne 
prinesú závery tvojej práce 
pre našich vodičov?
Využitím detekcie výtlkov a 
iných nerovností na cestách 
vieme z dlhodobého hľadiska 
vytvárať štatistiky o kvalite 
našich vozoviek, čo môže 
viesť k sprehľadneniu  toho, 
ktoré oblasti cestnej komu-
nikácie sú v kritickom stave a 
je nutné ich opraviť. Taktiež 
by sme mohli  vodičov na 
cestách informovať o kva-
lite ciest prostredníctvom 
mobilnej navigácie a upozor-
ňovať ich na najkritickejšie 
nerovnosti na vozovke, ktoré 
môžu spôsobiť škodu na ich 
aute.

Rozhovor pripravila 
Rudolfa Novotná na základe 
ďakovného listu pedagógom 
Gymnázia J. Jesenského za 
výbornú prípravu žiakov 
od dekanky Slovenskej 
technickej univerzity v Bra-
tislave - Fakulty informatiky 
a informačných technológií 
profesorky Márie Bielikovej.
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Bánovčanka Monika Sanyová s výnimočným prínosom pre vodičov 

A bsolventka bánovského gymnázia a tento 
rok veľmi úspešne aj Fakulty informatiky 

a informačných technológií Slovenskej 
technickej univerzity v Bratislave Monika 
Sanyová sa medzi študentmi informatiky 
– chlapcami nestratila. Priam vynikla. Jej 
záverečná diplomová práca zaujala nielen 
vedenie vysokej školy, ale aj médiá. Monika 
totiž vytvorila algoritmus, ktorý je schopný 
detegovať nerovnosti na vozovke s využitím 
mobilného zariadenia. Aplikácia pomáha 
šoférom vyhnúť sa výtlkom.

Dievčatá, pokiaľ 
vás informatika 
a matematika baví, nemáte 
sa čoho báť. Na trhu práce sú 
ženy žiadané rovnako ako aj 
muži...

Desať bánovských gymnazistov s britským veľvyslancom na Trenčianskom hrade

Ceny vojvodu z Edinburgu s leskom bronzu

Každý z  nás má v  sebe obrovský 
potenciál. Naozaj každý, hoci len málokto si 
ho uvedomuje a väčšina z nás ním plytvá. 
Desať tínedžerov z  Gymnázia J. Jesen-
ského sa však rozhodlo vyťažiť zo svojich 
schopností čo najviac a pomôcť tak sebe aj 
spoločnosti. Spolu s  ostatnými mladými 
ľuďmi z Trenčianskeho kraja si z rúk veľvy-
slanca Spojeného kráľovstva na Slovensku 
Andrewa Gartha prevzali bronzové ceny 
DofE ako doklad ich poctivej práce na roz-
voji vlastných schopností. Medzinárodnú 
cenu vojvodu z Edinburghu (DofE) založil 
princ Philip, manžel britskej kráľovnej. 

Funguje vo viac ako 140 krajinách, pričom 
na Slovensku je do nej zapojených takmer 
150 škôl a organizácií s  vyše  tisíckou  štu-
dentov. DofE je komplexný rozvojový 
program pre mladých ľudí vo veku od 14 do 
24 rokov a jeho cieľom je rozvíjať u mladých 
samostatnosť, vytrvalosť, cieľavedomosť, 
zodpovednosť – charakterové vlastnosti, 
vďaka ktorým budú môcť lepšie uspieť 
v  reálnom živote. Program sa realizuje 
v  troch oblastiach – šport, rozvoj talentu 
a  dobrovoľníctvo. Účastníci programu si 
stanovujú vlastné ciele a  počas trvania 
programu sa ich snažia dosiahnuť. Nako-
niec ich čaká dobrodružná expedícia. Počas 
dvoch dní sa v  lese spoliehajú len jeden 
na druhého, na tímového ducha a  vlastné 
zásoby jedla. Záverom a „sladkou“ bodkou 
za mesiacmi úsilia je slávnostná ceremónia, 
na ktorej majú tí, ktorí prekonali samých 
seba a program dotiahli do konca, možnosť 
spoznať ďalších mladých ľudí s podobným 
príbehom. 

 Ako čerstvá držiteľka bronzovej ceny 
môžem povedať, že tá „sladká“ bodka nie je 
konečná, pretože vynaložené úsilie stojí za 
to a zajtrajšok prináša veľa nových výziev. 
Napríklad striebro.  

 Bianka Hanková, 
 študentka 3. ročníka Gymnázia J. Jesenského

V zrekonštruovaných priestoroch 
bývalých kasární Trenčianskeho 

hradu si 18. septembra šesťdesiat 
mladých ľudí Trenčianskeho kraja, 
medzi nimi aj desať bánovských 
gymnazistov, prevzalo medzinárodnú 
Cenu vojvodu z Edinburgu. 

Ocenení bánovskí gymnazisti s britským veľvyslancom Andrewom Garthom 
(uprostred),  riaditeľom Národnej kancelárie DofE Mariánom Zacharom (vpravo) 
a so svojimi tromi učiteľkami a vedúcimi programu – Andreou Dúckou, Marcelou 
Hlbočanovou a Monikou Filovou. Bronzovú úroveň ukončilo desať žiakov, cere-
mónie na Trenčianskom hrade sa zúčastnilo iba sedem, lebo jedna žiačka ochorela 
a ďalší dvaja boli v tom čase v zahraničí...

Na foto vľavo Andrew Garth a Monika Filová, ktorá je nielen vedúcou programu, 
ale aj koordinátorkou DofE na gymnáziu
 Foto: facebook DofE
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Centrum voľného času 
aj tento rok počas Mňam-
festu organizoval vo svojich 
priestoroch už piaty ročník 
Ateliéru tradičného a  ume-
leckého remesla. Ľudoví 
remeselníci z nášho regiónu 
umožnili návštevníkom spo-
znať krásu dreva, keramiky, 
textilu a  pod. Deti si mohli 
vyskúšať niektoré remeslá 
v malých tvorivých dielňach. 
V  rámci štvorhodinového 
programu, ktorý z  dôvodu 
nepriaznivého počasia 
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 Spoločenská kronika

Šimon Béreš

Alžbeta Hlavačková

Matias Vereš

Tatiana Černáková

Šarlota Blinková

Martin Geleta

Petra Tonková

Tomáš Trokan

Lívia Vážná

Matej Lintner

Michaela Lichnerová

Dávid Buc

Matúš Predanocy

Narodili sa

Ing. Matúš Vydrnák a Denisa Klimanová
Ing. Peter Jakubík a Dominika Országhová
Anton Kaplán a Ing. Denisa Beňová

Uzavreli manželstvo

Juliana Adamcová, rod. Lukovicsová *1927
Viliam Švelka *1935
Mária Kuricová, rod. Igazová *1937
Vojtech Podluck ý *1944

Opustili nás

Múdre slovo pre dušu
„Kritickosť môže byť nepohodlná, ale nikto nehovorí, že človek 
je tu preto, aby žil v pohodlí.“ 
   Jean-Paul Sartre (1905-1980), francúzsk y fi lozof a spisovateľ

Ateliér tradičného a umeleckého remesla

Dnes píše Zuza.nka

FK Kassandra: Paterson

Koncert akordeonistu 
Borisa Lenka v ZUŠ

...a zase kontrola 
u odborného lekára... 
horor.  Mám nápad!... a už 
,,vyťukávam“ číslo jednej 
taxi služby. ,“Ďuri, prosím, 
zapíšeš ma?... veď si tam, 
pred poliklinikou... hodíš 
moje meno na papier... to je 
chvíľočka... a ja nemusím 
tak skoro ráno vstávať!“ 
„Jasné, to je v pohode... 

považuj za vybavené... veď 
celú noc jazdím.“ Super!... 
spokojne spím... veď som 
zaspala takmer o polnoci. 
Môj sladký sen pretne hulá-
kajúci telefón. Na hodinách 
3:15... ,“Zuzi, si prvá... teraz 
som ťa napísal... nemusíš 
vstávať!“ „Ďakujem... si 
zlatý... ďakujem.

  (zb)

Prvé premietanie po 
letnej prestávke začína FK 
Kasandra v piatok 29. sep-
tembra o 20.00 h a odštar-
tuje  ho � lmom Paterson od 
režiséra Jima Jarmuscha. 
V  centre tejto americko -
kanadsko - francúzskej 
drámy (či komédie?) 

z roku 2016 je šofér auto-
busu rovnakého mena 
ako mestečko Paterson 
a  jeho život s  manželkou 
Laurou. Film je príbehom 
víťazstva a porážok  všed-
ného dňa a krásy, ktorá sa 
skrýva i v tých najmenších 
detailoch.

ZUŠ DK Bánovce nad 
Bebravou a Združenie 
akordeonistov Slovenska 
vás pozývajú v  stredu 27. 
septembra od 15.00 h na 
premiérovú prezentáciu 
projektu Borisa Lenka 
v ZUŠ DK. Vstup do 
naplnenia kapacity Sály J. 
Jesenského je voľný. Akor-
deonista Boris Lenko sa 
rozhodol nahrať veľkú časť 
akordeónovej literatúry slo-
venských autorov určenej 
deťom ZUŠ a niektoré 
skladby určené i študentom 

konzervatórií. Tento pro-
jekt vznikol vďaka podpore 
Fondu na podporu umenia. 
Skladby a skladbičky, ktoré 
sú súčasťou bežného reper-
toáru najmä žiakov ZUŠ, 
neboli nikdy zaznamenané 
na zvukový nosič. Cieľom 
nebolo vytvoriť „vzorovú“ 
interpretáciu, len ponúknuť 
jeho pohľad na dané diela 
a snáď obohatiť tento 
študijný materiál o vklad 
interpreta s dlhoročnou 
skúsenosťou a koncertnou 
praxou. 

Detský folklórny súbor 
Drienovček pri CVČ 
sa stal neodmysliteľnou 
súčasťou všetkých 
podujatí v  meste, 
nesmel chýbať ani na 
ATUM-e, ani na far-
márskom festivale

Hudobná z ložka 
s ú b o r u  B e b ra n 
zabávala účastníkov 
Mňamfestu aj na 
námestí, keď prestalo 
pršať...

musel byť v interiéri objektu, 
vystúpili členovia domácich 
folklórnych súborov Drie-
novec a  Bebran. Veríme, 
že tradíciu tohto podujatia 
sa nám podarí udržať aj 
v nasledujúcich rokoch.

 Text a foto: CVČ

Pozývame vás v stredu do MsKS na vernisáž výstavy fotogra� í

Upozornenie pre poberateľov prídavkov na deti

Po dvoch rokoch sa 
opäť členovia bánovského 
fotoklubu Rokoš rozhodli 
usporiadať výstavu svojich 
fotografií pod názvom 
Momenty II. Vernisáž sa 
uskutoční v  stredu 27. 
septembra 2017 o  17.00 h 
v  Mestskom kultúrnom 
stredisku. Môžete sa tešiť 
na fotogra� e malých, ale aj 
veľkých rozmerov. Vysta-
vovať budú takmer všetci 
členovia fotoklubu - Dušan 
Čaniga, Robo Fojtík, Miro 

Igaz, Tomáš Paule, Vladimír 
Matúš, Ján Pomothy, Lukáš 
Lacik, Marián Paluš, Bra-
nislav Holbay, Ľubor Čačko, 
Ivan Zajac, Michal Kodaj, 
Marián Paluš, Jaro Švaba, 
Tomás Valient. Výstava 
bude prístupná verejnosti 
do 18. októbra, konkrétne 
v pracovných dňoch od 8.00  
do 16.00 hodiny a  počas 
podujatí. Pre viac informácií 
volajte na 0948 274 743 alebo 
píšte na kulturabn@kultu-
rabn.sk.  (vp)

Poberatelia prídavku 
na dieťa sú povinní pred-
ložiť potvrdenie o  návšteve 
strednej alebo vysokej školy 
platiteľovi, t.j. Úradu  práce, 
sociálnych vecí a  rodiny 
Partizánske – detašované 
pracovisko Bánovce nad 
Bebravou, ak ich dieťa 
pokračuje v  školskom  roku 
2017/2018 v  štúdiu dennou  
formou na strednej alebo 

vysokej škole. V prípade stre-
doškoláka je potrebné pred-
ložiť potvrdenie o  návšteve 
školy štúdiom najneskôr do 
29.  septembra 2017, v prípade 
vysokoškoláka je potrebné 
predložiť potvrdenie o štúdiu 
na vysokej škole do 8 dní odo 
dňa zápisu  na vysokú  školu. 
Ak rodič potvrdenie o  náv-
števe strednej alebo vysokej 
školy nepredloží, platiteľ 

vyplácanie prídavku na dieťa 
zastaví. Požadované tlačivá sú 
k dispozícii na ÚPSVaR Par-
tizánske – detašované praco-
visko Bánovce nad Bebravou  
vo vstupnej hale, resp. na 1. 
poschodí na oddelení služieb 
pre občana, na internetovej 
stránke Ústredia práce, 
sociálnych vecí a  rodiny 
alebo Ministerstva práce, 
sociálnych vecí a  rodiny.  

Potvrdenie o  návšteve školy 
dieťaťa do skončenia povinnej 
školskej  dochádzky, t. j. do 
dovŕšenia 16-teho roku, rodič 
nie je povinný predkladať. 
Ak dieťa ukončilo strednú 
školu a nepokračuje v ďalšom 
štúdiu, je potrebné  doložiť 
potvrdenie o ukončení štúdia, 
príp. maturitné vysvedčenie 
alebo výučný list.

 ÚPSVaR Partizánske 

Bánovský fotoklub 
a jeho Momenty II
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S Prešovčankami sme držali krok v úvode 
ŠŠK Prešov – Bánovce 38:25 (18:13)

Basktebalisti – starší žiaci v Ostrave tretí

Super výkon Putza nedal pomýšľať na víťazstvo
KK Victoria Pezinok – BKK Bánovce 6:2 (3269:3117)

Svoje štvrté vystúpenie 
v MOL lige odohrali naše 
hádzanárky na východe Slo-
venska v Prešove. O úvodný 
gól stretnutia sa postarali 
naše hráčky, keď v 35. sekunde 
tra� la do čierneho Bencová. 
V polovici 7. minúty Harča-
ru� ová posielala domáce do 
vedenia 4:2, no v 10. minúte 

Šipláková zo sedmičky oto-
čila skóre na 4:5. Následne 
sa obe družstvá prestriedali 
vo vedení, aby v polovici 16. 
minúty Bencová zrovnala 
stav na 8:8. Ubehli tri minúty 
a Prešovčanky po prvý raz 
odskočili na výraznejší roz-
diel, keď Bačíková zvyšovala 
na 12:8. Zverenkyne Richarda 

Makýša sa snažili zmazať 
manko, ale na viac ako na tri 
góly sa nedokázali priblížiť. 
Naopak, Prešovčanky do pol-
času odskočili na päť zásahov 
18:13. Po prestávke svietil 
na ukazovateľovi skóre stav 
21:13. Domáce boli aj naďalej 
efektívnejšie v koncovke, 
predovšetkým z rýchlych 

kontier, čo sa  odzrkadlilo aj 
na výsledku, keď po dvoch 
góloch Popovcovej bolo na 
začiatku 47. minúty skóre 
30:18. Na konci 58. minúty 
Kristína Obstová znížila na 
35:25, no záver patril Prešov-
čankám, ktoré tromi gólmi 
stanovili výsledok na 38:25.
 (mp, aj)

Družstvo starších 
žiakov Bánovského basket-
balového klubu, ako úradu-
júci vicemajstri Slovenska, si 
po letnej príprave odskočilo 
na už tradičný medziná-
rodný basketbalový turnaj 
Ostrava Cup 2017, kde 
chalani v rámci prípravy na 
blížiacu sa sezónu odohrali 
od 8. do 10. septembra päť 
náročných stretnutí. 

Do turnaja vstúpili s 
prehrou o 7 bodov s Victo-
riou Žilina. Pre hráčov BKK 
to bol prvý zápas po letnej 
prestávke, čo sa v plnej 
nahote prejavilo na zlom 
vstupe do stretnutia.  Do 
druhého polčasu už nastú-
pilo družstvo, na aké sme 
zvyknutí, no náskok Žilin-
čanov sa nám už zmazať 
nepodarilo. V druhom 
večernom stretnutí, prvého 
hracieho dňa, čakal na 
našich basketbalistov súper 
veľmi zvučného mena, 
slávna ALBA Berlín. Už 
vstup do stretnutia naznačil, 
že chlapci sú po úvodnej 
prehre správne naladení 
a  svojou výbornou agre-
sívnou obranou  a  najmä 
zlepšeným obranným aj 
útočným doskokom viedli 
počas celého zápasu, ktorý 
nakoniec aj vyhrali 71:43. 

Na druhý deň dopoludnia 
nás čakal veľmi silný súper 
v  podobe domáceho druž-
stva NH Tigers Ostrava. 
Tento tím sa na turnaji 
predstavil ako výber pre 
nadchádzajúci ročník EYBL 
(európska juniorská liga) 
a bol zmesou vybraných 
hráčov z  družstiev  Prahy, 
Opavy a  Ostravy. Ani 
vstup do tohto stretnutia 
nám vôbec nevyšiel, keď 
prvú štvrtinu sme prehrali 
v  pomere 8:25! V  ďalšom 
priebehu stretnutia sme 
zlepšili hru a dokázali 
družstvu spoza rieky 
Moravy robiť problémy. 
Naše mohutné sťahovanie 
náskoku sa zastavilo necelé 
štyri minúty pred koncom, 
kedy sme prehrávali o 
4 body. Netaktickými 
chybami sme však súpe-
rovi umožnili dotiahnuť 
stretnutie do víťazného 
konca 77:63. Vo svojom 
ďalšom stretnutí nastúpili 
hráči BBK proti domácemu 
BK Snakes Ostrava. Vo 
vyrovnanom dueli si zve-
renci trénera Gajdoša stále 
udržiavali mierny náskok 
a  svojho súpera de� nitívne 
zlomili až v  záverečnej  
štvrtine. Na posledné 
nedeľňajšie stretnutie 

nastúpili proti nášmu už 
tradičnému súperovi TJ 
Strojár Malacky. V  tomto 
zápase mali naši hráči počas 
celého priebehu stretnutia  
navrch a  zaslúžene ho 
vyhrali. Turnaj ukázal, na 
akých individuálnych či 
kolektívnych činnostiach, 
treba ešte do začiatku 
domácej súťaže popracovať 
aby  sa nám nestávali 
také herné výpadky ako 
v  niektorých stretnutiach 
na tomto turnaji. Celo-
slovenská najvyššia súťaž  
starších žiakov štartuje 14. 
októbra. Naše družstvo  v 
úvode vycestuje do Trnavy, 
kde sa stretne s  domácim 
AŠK Slávia Trnava. Hneď 
na druhý deň, v nedeľu 15. 
októbra, nastúpia naši starší  
žiaci v Bratislave proti BSC 
Bratislava.

BBK – Victoria Žilina 
67 : 75, štvrtiny 16:27, 17:21, 
16:11, 18:16, fauly 13:15, 
TH BBK 28/14. Body:  S. 
Urban 16, R. Jancusko 16, 
M. Kopas 10, M. Špánik 
8, M. Lagin 7, P. Gajdoš 6, 
D. Fišer 2, M. Kolárik 2, J. 
Crha, T. Belák, M. Miklo. 
BBK – ALBA Berlín 71 : 43, 
štvrtiny 14:11, 22:16, 17:11, 
18:5, fauly 13:14, TH BBK 
15/7. Body: S. Urban 19, M. 

Kopas 18, R. Jancusko 16, J. 
Crha 5, P. Gajdoš 4, D. Fišer 
3, M. Kolárik 2, M. Špánik 
2, T. Belák 2, M. Lagin, M. 
Miklo. BBK – NH Tygers 
Ostrava (výber EYBL) 63 
: 77, štvrtiny 8:25, 19:20, 
18:18, 18:14, fauly 17:23, 
TH BBK 20/19. Body : S. 
Urban 21, R. Jancusko 16, 
M. Špánik 14, M. Kopas 4, 
M. Kolárik 4, M. Lagin 4, 
T. Belák, D. Fišer, J. Crha, 
P. Gajdoš, M. Miklo. BBK 
– BK Snakes Ostrava 70 : 
56, štvrtiny 16:12, 20:16, 
14:20, 20:8, fauly 16:14, TH 
BBK 9/6. Body : M. Kopas 
24, S. Urban 22, M. Špánik 
8,R. Jancusko 8, M. Kolárik 
4,P. Gajdoš 4, T. Belák, J. 
Crha, D. Fišer, M. Miklo, M. 
Lagin – nehral pre zranenie. 
BBK – TJ Strojár Malacky 
75 : 38, štvrtiny 17:7, 20:9, 
16:14, 22:8, fauly 20:13, TH 
BBK 18/14. Body : S. Urban 
14, M. Špánik 14, M. Kopas 
12, J. Crha 8, M. Miklo 6, 
M. Lagin 6, R. Jancusko 
5,M. Kolárik 4, T. Belák 
4, P. Gajdoš 2,  D. Fišer. 
Konečné poradie: 1. NH 
Tigers Ostrava, 2. Victora 
Žilina, 3. BBK Bánovce nad 
Bebravou, 4. BK Snakes 
Ostrava, 5. ALBA Berlín, 6. 
TJ Strojár Malacky.  (aj, tp)

V treťom tohtose-
zónnom stretnutí nastúpili 
naši kolkári proti Pezinku a, 
žiaľ, suverénovi druhej ligy 

západ podľahli 6:2. Hviezdou 
stretnutia sa z 639 zvalenými 
kolmi stal Denis Putz, ktorý sa 
najväčšou mierou podieľal na 

víťazstve domácich. Z  hráčov 
BKK Bánovce bodovali Jaro-
slav Podolák a Michal Papšo. 
Pezinčania vďaka dobrému 

výkonu zhodili o 152 kolov 
viac ako naši hráči a zdá sa, 
že právom trónia na prvom 
mieste tabuľky. (aj)

Pozvánka do Podhájskej

Turisti do Kysuckých Beskýd

Pekný gól Bartu 
na bod nestačil 

Nové Zámky – Bánovce 2:1 (1:1)

Občianske združenie 
Za život pozýva v sobotu 
14. októbra 2017 na Dni 
Klobás a  tradičných špe-
cialít do Podhájskej s mož-
nosťou navštíviť termálne 
kúpalisko. Odchod auto-
busu o  7.00 h zo sídliska 

Dubnička (pri starej Bille), 
o 7.10 h z parkoviska pred 
poliklinikou. Bližšie info 
na oz.za.zivot@centrum.
sk. Prihlásiť sa môžete 
v  dňoch 25. a 26. 9. 2017 
od 15. do 17.00 h v  Klube 
dôchodcov na Farskej ulici.

KST Bánovce nad 
Bebravou vás pozýva 
v  sobotu 14. októbra 
do Kysuckých Beskýd, 
konkrétne na výstup na 
Rycierovu horu (1225 
m). Akcia je vhodná aj 
pre rodiny s  deťmi a  pre 
mládež, ktorá si na Kysu-
ciach môže vychutnať 

aj vláčik vo Vychylovke 
a navštíviť Vychylovský 
vodopád, Odchod spoloč-
ného autobusu je o  7.00 
h z  autobusovej stanice. 
Prihlásiť sa môžete 
v CVČ 038/7602454 alebo 
u predsedu KST Mariána 
Chovanca na 0905 
910 068. 

Po úvodnom vzá-
jomnom oťukávaní padol 
hneď z prvej vážnejšej akcie 
gól. V 9. minúte vnikol do 
pokutového územia našich 
futbalistov  Lovska, jeho 
prízemný center našiel 
nabiehajúceho Muchayu, 
ktorý rozvlnil sieť. Domáci 
chceli kuť železo za 
horúca a o štyri minúty 
mohli zvýšiť náskok, ale 
Muchayov center zľava bol 
pre Kingamba privysoký, 
a tak lopta z jeho hlavy 
smerovala nad Hippovu 
bránku. Zverenci trénera 
Slováka postupne vyrovná-
vali hru, čo sa prejavilo na 
ofenzívnej hre. V 17. minúte 
Dovičovič zachraňoval pred 
zbiehajúcim protihráčom. 
Presne v polovici prvého 
dejstva prišiel najkrajší 
moment stretnutia, keď 
si loptu v rohu šestnástky 
prebral Barta, urobil kľučku 
dovnútra a loptu nádherne 
zatočil do vzdialenejšieho 
horného roku bránky 
domácich. Zvyšné chvíle 
prvého dejstva sa odohrá-
vali medzi šestnástkami, 
preto šancí nebolo priveľa. 
Po zmene strán sa najskôr 
predviedol brankár Dovi-
čovič, ktorý zlikvidoval 

prudkú strelu Bartu. V 
49. minúte však padol gól 
na opačnej strane, keď 
Kormanov center z pravej 
strany našiel hlavu Kin-
gamba a domáci opäť viedli. 
Vedúci gól povzbudil Novo-
zámčanov, ale prejavilo sa 
to len na územnej prevahe. 
Šikovne hrajúci naši hráči 
sa pokúšali o útočnú hru, 
ale s ich akciami si obrana 
FKM dokázala poradiť. 
Rušno bolo až v záverečnej 
štvrťhodine a to najmä 
pred našou bránkou. V 74. 
minúte Matić pálil z dobrej 
pozície vedľa a o malú 
chvíľu neskôr, prízemnú 
strelu  striedajúceho Fialu 
zastavil obranca Spartaka. 
Desať minút pred koncom, 
rýchlu akciu po osi Fiala – 
Matić nezakončil Muchaya. 
Naši futbalisti sa v samom 
závere pokúšali pritlačiť 
domácich k ich bránke, ale 
gólovú príležitosť si nevy-
pracovali a tak všetky body 
zaslúžene zostali doma.  
Góly: 9.Muchaya, 49.Body 
– 22. Barta. Zostava Báno-
viec: Hipp- Minárik, Poštr-
k,Oravec, Mrocek, Barta 
(60.Zita), Olej, Gajdošík, 
Halás, Hrabal, Bakši.

 (rg, aj)

DO ZÁUJMOVÝCH ÚTVAROV
C E N T R A  V O Ľ N É H O  Č A S U  PREBIEHA DO 30.9.2017
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Do skončenia Bánovskej záhradkárskej ligy 
máme ešte dva týždne! Ak sa chcete prísť pochváliť 
do redakcie so svojou úrodou rajčín, zemiakov či 
mrky, kde ju odvážime a odfotíme, volajte vopred na 
0948 602 422. Iba upozorňujeme, že do súťaže môžete 
prihlásiť iba tú zeleninu, ktorá bola dopestovaná 
na území mesta Bánovce nad Bebravou a jeho prí-
mestských častiach! Zelenina „zistená“ mimo mesta 
„vypadáva“ z tabuľky... Liga končí 10. októbra 2017! 
 Alena Borszéková, šéfredaktorka        

Naj rajčina
1. 1083 g   Daša Michaličková, Ulica K Zornici
2. 979 g    Štefan Šuňal, Biskupice  
3. 800 g    Pavol Žitňanský, Pribinova ulica
Naj zemiak
1. 939 g    Branislav Grznár, Malé Chlievany
2. 709 g    Pavol Žitňanský, Pribinova ulica
Naj mrkva
1. 433 g   Branislav Grznár, Malé Chlievany

Bánovská záhradkárska liga

Okresné riaditeľstvo Policajného 
zboru upozorňuje na podvody 
páchané na senioroch

Okresné riaditeľstvo 
Policajného zboru (OR PZ) 
v Bánovciach nad Bebravou 
zaznamenalo v  uplynulých 
mesiacoch zvýšený nápad 
podvodov páchaných 
predovšetkým na osobách 
vyššieho veku - na senio-
roch. Na základe toho  upo-
zorňuje občanov, aby sa 
nestali obeťami zlodejov 
a  podvodníkov. V  prípade 
akýchkoľvek pochybností je 
potrebné ihneď kontaktovať 
PZ, ako aj v prípade zistenia 
akýchkoľvek informácií 
týkajúcich sa protiprávnych 
konaní. Polícia opakovane 
zaznamenáva t restnú 
činnosť páchanú na senio-
roch. Ak vás telefonicky 
kontaktuje osoba, ktorá sa 
vydáva za vášho príbuzného 
a  žiada o  � nančnú pomoc, 
je potrebné čo najskôr si 

overiť, či skutočne telefonuje 
príbuzná osoba. Nikdy 
nedávajte peniaze osobe, 
ktorú nepoznáte, ani keď 
tvrdí, že súrne potrebuje 
peniaze pre pomoc inému. 
Páchatelia sa pod rôznymi 
zámienkami dostávajú do 
blízkosti seniorov, uvedú ich 
do omylu a  podvodom ich 
pripravia o úspory.  Polícia 
vyzýva seniorov, aby boli 
obozretní a  nevpúšťali do 
svojich príbytkov neznáme 
osoby. 

Kontakty: t iesňové 
volanie PZ - 158,  MsP - 159, 
Obvodné oddelenie PZ - tel. 
0961 21 3755, osobne na 
stálej službe OR PZ Bánovce 
nad Bebravou, Školská 
769/27, 957 01 Bánovce nad 
Bebravou.
 Miloš Šagát, riaditeľ OR PZ 
 Bánovce and Bebravou 

Zbierka Biela pastelka pre nevidiacich trvá do konca roka
Na jednej strane isté 

a hlavne bezpečné kroky s 
bielou palicou, reliéfne bodky 
usporiadané do písmen, slov 
a viet, písanie mailov či SMS 
rutinou, na druhej vsietený 

gól, prekonaný rekord či 
medaila na hrudi. Všetko 
víťazstvá, ktoré pomáhajú a 
posúvajú nás vpred. Práve 
víťazstvá spojili verejnú 
zbierku Biela pastelka, ktorá 

prebehla 22. a 23. septembra, 
s jej tohtoročným ambasá-
dorom Marekom Hamšíkom. 
Verejnú zbierku Biela pastelka 
organizuje Únia nevidiacich 
a slabozrakých Slovenska 

(ÚNSS) už od roku 2002. 
Biela pastelka 2017 je zapísaná 
v Registri verejných zbierok 
MV SR od 1.6. do 31.12. 
Pomôcť je možné príspevkom 
na účet SK23 1111 0000 0014 

3025 8006, zaslaním SMS 
na číslo 820 v hodnote 2 € 
v sieti všetkých mobilných 
operátorov. Viac informácií 
získate na www.bielapastelka.
sk a  na Facebooku Bielej 

pastelky, kde minulý týždeň 
prebehla dražba futbalového 
dresu Bielej pastelky a  fut-
balovej lopty s  originálnym 
podpisom Mareka Hamšíka. 
 (ÚNSS)
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Zaujímate sa o prácu v médiách? 
Pridajte sa k nám! 

V prípade záujmu sa hláste 
na 0905 367 579 alebo 

na btv@btv.sk 

H ľadáme záujemcov o prácu moderátora/ky 
v regionálnej televízi i  BTV. 

Ponúkame zauj ímavú pracovnú skúsenosť ,  prax je vítaná 

 Predám 3 - izbový byt 
v BN. Cena dohodou. 
0949 446 776.
 Kúpim 1 -2 izbový 
byt – hotovosť. Tel. 0915 
845 925.
 Kúpim ľudové kroje, 
plachty, obrusy a iné staré 
textílie. Tel. 0902 708 047.

 Hľadám masérku so 
živnosťou na výpomoc do 
salónu v Bánovciach nad 
Bebravou – Dubnička + 
obsluha sauny. Tel. 0907 
325 242.
 Predám auto UNO 45 
(benzín). Tel. 0917 830 
836.
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Príďte do prírody
na Túlačku k mohyle i na hrad

Klub Kamarát pozýva 
rodiny s  deťmi v  sobotu 
30. septembra na tradičnú 
Túlačku (XXIII. ročník) 
trasou: Jankov vŕšok – 
Uhrovský hrad – Uhrovské 
Podhradie. Na lúke Čereš-
ňová je pripravená túlač-
ková súťaž s  opekačkou (z 
vlastných zdrojov). Odchod 

spoločného autobusu 
z  Bánoviec o  8.45 h zo 
zastávky „pri lipke“ (pod 
mestským parkom), o  9.00 
z Uhrovca pri zrube. Treba 
sa vopred nahlásiť na 0918 
514 638. 

Viac na facebooku KST 
Kamarát a  na www.kstka-
marat.com. 


